
Fra: Roar Sudmann [mailto:rsudmann@online.no]  

Sendt: mandag 18. september 2017 08.27 

Til: Tore Johan Erstad 

Emne: Re: 17/16156 GBNR 1/1 - Førespurnad om opplysningar - Jordtipp og drift av mobilt 
steinknuseverk på Flatøy 

 
Hei. 

  

Vedrørende spørsmål I vedlagte brev, har eg lagt ved noen bilder fra jordtippen, og 

steinbruddet. 

Bildene har enkle beskrivelser av aktivitetene som har foregått på eiendommen I 2017. 

  

  

Slik eg ser det fra mitt ståsted så er dette I hovedsak opprydding etter prosjektet med E-

39. 

  

Når naboene har så store motforestillinger mot dette, så vil nok dette arbeidet ta langt 

tid før det er ferdigstillt. 

Det tar heilt arbeidslysta fra meg, og da får det heller være slik det er I dag. 

  

Heretter vil eg varsle komunen sine representanter om alt som skal gjøres på Gnr1 Bnr 

1. før maskinene blir starta opp, så får vi ta vurderingene etterhvert. 

  

(Det er planlagt at Statens Vegvesen skal utføre utbedringer på E-39 I høst, og disponere 

arealet på gårdsbruket, bla til omlegging av gang og sykkelveien.) 

  

Mvh Roar Sudmann 

  

  
  

Den 16.08.2017 14:54, skrev Tore Johan Erstad: 

Sjå vedlegg 
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